

行政人員簡介

MANAGEMENT EXECUTIVES' PROFILES

英志祥先生，現年四十歲，是本集團全資附屬公司凌志潤滑油有限公司之總經理。英先生於一九九四年獲澳門東亞大學頒發商業行政碩士銜。彼於一九九零年加入本集團，在船務運作，銀行押匯，廠務管理及中國業務拓展方面有豐富經驗。

Mr. Ying Chi Cheung, Daniel, aged 40, is the general manager of Best Lubricant Blending Limited, a wholly-owned subsidiary of the Group. Mr. Ying obtained a Master Degree in Business Administration from East Asia International Open University (Macau) in 1994. He joined the Group in 1990 and has substantial experience in the fields of shipping, inward & outward bills, factories management and business development in China.

黃金焰先生，現年四十一歲，是本集團全資附屬公司恒昌石油化工有限公司之總經理。黃先生於一九八七年獲英國雪菲爾大學商管學士位，並於一九八八年獲英國威爾斯大學頒發工商管理碩士銜。彼於一九九六年加入本集團，在市務推廣及行政管理積逾十三年經驗。

Mr. Wong Kam Yim, Kenny, aged 41, is the general manager of Hang Cheung Petrochemical Limited, a wholly-owned subsidiary of the Group. Mr. Wong graduated from University of Sheffield in United Kingdom in 1987 with a Bachelor's Degree in Business Studies and obtained a Master Degree in Business Administration from University of Wales in United Kingdom in 1988. He joined the group in 1996 and has over 13 years of experience in marketing and management.

陳令名先生，現年四十一歲，集團副總經理、集團全資附屬公司紫荊花製漆（大中華）有限公司兼集團合資公司江門謙信化工發展有限公司之董事。陳先生畢業於香港理工學院（現名香港理工大學），並持有英國紐卡素大學機械工程學士學位及英國伯拉福大學工商管理碩士學位。陳先生是英國工程師學會及香港工程學會特許工程師。陳先生於一九九八年十二月加入本集團，加入本集團之前，陳先生有五年多工程及運作管理經驗，三年在跨國油公司的運作管理經驗，及有六年管理顧問經驗。

Mr. Chan Ling Ming, Andros, aged 41, is the deputy general manager of Group, a director of Bauhinia Paints Manufacturing (Greater China) Company Limited, a wholly-owned subsidiary of the Group and Jiangmen Handsome Chemical Development Limited, an equity joint venture of the Group. Mr. Chan is a graduate of the Hong Kong Polytechnic (now known as the Hong Kong Polytechnic University) and holds a bachelor degree in Mechanical Engineering from the University of Newcastle upon Tyne in United Kingdoms. He also holds a MBA degree from Bradford University in United Kingdoms. He is a member of Engineering Council in United Kingdoms and Hong Kong Institute of Engineers. Mr. Chan joined the group in December 1998. Prior to joining the Group, Mr. Chan had 5 years' experience in engineering and operation management and 3 years' experience in operation management of international oil company. He also had 6 years' experience in management consulting field.